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5. februar 2021 

 

 

I medfør af § 37 stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvad er Naalakkersuisuts holdning til at give én indsprøjtning af vacciner mod Covid-19? 

2. Er Naalakkersuisut indstillet på at genoverveje beslutningen om at give 2 indsprøjtninger 

pr. person? 

3. Hvis ikke, hvad er da begrundelsen for dette? 

 

 (Medlem af Inatsisartut Sofia Geisler, Inuit Ataqatigiit) 

 

Begrundelse: 

 

Jeg forstår det sådan, at Naalakkersuisut har besluttet at følge det danske og EU´s valg om at 

fortsætte med to indsprøjtninger. Men der er mangel på vacciner, og spørgsmålet er, om 

sundhedsmyndighederne // Naalakkersuisut vil vaccinere så mange som muligt ved kun én 

indsprøjtning, blandt andet af Pfizers vaccine, der ifølge medier bliver omtalt til at give hele 90 

procent beskyttelse ved kun én indsprøjtning.  

 

Spørgsmålet til Naalakkersuisut stilles i betragtning, af at sundhedsvæsenet ikke vil kunne 

holde til at håndtere en stor grad af sygdomme som følge af covid-19.  

 

Jeg ønsker at mine spørgsmål bliver besvaret inden for 10 arbejdsdage.   


